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Referent: Heidi 
 
Mødedato: 19. marts 2025 

Fremmødte: Heidi, Pascale, Jan, Helle og Thomas  
 Afbud: Lisbeth 
 
 
Emne: Foreningens drift   
 
  
  

Første bestyrelsesmøde efter generalforsamling. Posterne som de var bibeholdes. 
 Pascale: formand 
 Jan: kasserer 
 Heidi: sekretær 
 Helle: Ind og udmelding 
 Lisbeth: Hold 
 Thomas: internet 

 
 
Referat fra generalforsamling blev godkendt, bortset fra at når der står ”formandens 
beretning blev godkendt” eller ”regnskabet godkendt” skal der står ”generalforsamlingen har 
godkendt….” 
 

  
 Lene er startet op med et hold der hedder ”kom i form”. Vi er i tvivl om, hvad det går ud på, 
men vil prøve at finde ud det, når Lisbeth har prøvet at være med. Vi vil gerne have lidt 
tekst på, hvad det er for en slags træning, så Thomas har lidt at skrive på hjemmesiden.  

 
  
Der er købt nye runde vægtskiver, som er kommet på plads bagerst i lokalet. 
 
 
TRX seler, vi vil gerne have dem flyttet ind i spejlsalen –Jan bestiller 3 nye og så må vi se 
hvordan vi kan få dem op at hænge, uden at de også er til gene.  
Seler er modtaget, vi skal have dem hængt op i spejlsalen. Heidi får håndværker fra 
Caverion til det.   
 
 
Sæderne på nogle af maskinerne er slidte. Sædet til mavemaskinen kan udskiftes.  
Der hvor de ikke kan, får vi dem ompolstret.  
Et af sæderne er udskiftet af Pedan. Pascale vil sørge for resten får ny postring hos lokal 
møbelpostrer.   
 
 
Barbelle pivot single stang til squat rack har der været et ønske om, vi er udfordret på 
hvordan den kan blive monteret. Vi beslutter os for at tage den med til næste møde, så vi 
får snakket det ordentligt igennem.  
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Der blev som altid gået en runde i lokalet, for at se om alting ser pænt ud, og læste op på 
ordensreglerne som hænger på væggen.  
 

 
Pascale flytter næste bestyrelsesmøde 14 dage frem til d. 30/4, hvor hun vil høre om 
Thomas fra Pedan også har mulighed for at komme. Mødet i maj annullerer vi og så holder 
vi igen i juni.  

 


